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Abstract (en)
[origin: US4598642A] The plate cylinder is provided with at least one groove opening out at the cylinder periphery, and disposed therein a fastening
device for the two plate ends extending into the groove. This fastening device consists of a tightening bar which can be tilted about an axis parallel
to the cylinder axis by means of hydraulically actuatable pistons provided in one groove boundary wall, a clamping piece, and a tightening support.
The two plate ends are introduced on both sides of the clamping piece and, when the tightening bar is tilted by the action of the piston, are wedged
tight between tightening bar and clamping piece or clamping piece and groove boundary wall, simultaneously tightening the printing plate. The
tightening support can be forced radially outwards for the purpose of wedging the tightening bar in its position tightening the plates. The fastening
device requires a groove of only small width which moreover tapers radially outwards, forming only a narrow circumferential gap.

Abstract (de)
Der Formzylinder (1) ist mit wenigstens einer zum Zylinderumfang hin offenen Nut und einer darin angeordneten Befestigungsvorrichtung für die
beiden in die Nut hineinragenden Plattenenden (PA, P' B) ausgerüstet. Diese Befestigungsvorrichtung besteht aus einer Spannleiste (7), die mit
Hilfe von in der einen Nutbegrenzungswand vorgesehenen, hydraulisch betätigbaren Kolben (15) um eine zur Zylinderachse parallele Achse gekippt
werden kann, einem Klemmstück (9) und einer Spannstütze (8). Die beiden Plattenenden werden beiderseits des Klemmstücks (9) eingeführt
und beim Kippen der Spannleiste (7) unter der Wirkung der Kolben (15) unter gleichzeitigem Spannen der Druckplatte fest zwischen Spannleiste
und Klemmstück bzw. Klemmstück und Nutbegrenzungswand eingeklemmt. Die Spannstütze (8) ist zwecks Festklemmens der Spannleiste (7) in
ihrer die Platten spannenden Stellung radial nach aussen drückbar. Die Befestigungsvorrichtung erfordert eine Nut (6) nur geringer Breite, die sich
ausserdem radial nach aussen unter Bildung eines nur engen Umfangsspaltes verjüngt.
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